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Customer Acknowledgement and Consent 
 
IMPORTANT – PLEASE READ CAREFULLY 
 
A. Order Execution Only Service 
 
Customer acknowledges and agrees that, in the course of accepting orders from Customer, neither OANDA 
(Canada) Corporation ULC (“OANDA”), nor any of its employees: (i) provides advice or recommendations to 
Customer regarding the purchase or sale of any foreign exchange contract, contracts or difference or any 
security (collectively “Contracts”); or (ii) makes any determination of Customer’s general investment needs 
and objectives; or (iii) makes any determination of the suitability regarding the purchase or sale of any 
Contracts. Customer understands that Customer is solely responsible for Customer’s investment decisions 
and transactions as well as for any profits or losses that may result from such transactions. 
 
Customer further acknowledges and agrees that neither OANDA nor any of its employees provides Customer 
with any legal, tax or accounting advice regarding the profitability of any Contract or any decision in respect 
thereof, nor does OANDA nor any of its employees consider Customer’s financial situation, investment 
knowledge, investment objectives or risk tolerance when accepting orders from Customer. Customer will not 
solicit or rely upon any such advice from OANDA or any of its employees and agrees that OANDA will have 
no liability therefore whatsoever. In making investment decisions with respect to transactions in or for 
Customer’s fxTrade Account(s) or any other matter, Customer will consult and rely upon Customer’s own 
advisors and not OANDA or any of its employees. 
 
B. Credit Check 

 
In order to open and operate an fxTrade account with OANDA, Customer must agree to the following terms 
and conditions of a credit check. 
 
In connection with my application for an fxTrade account with OANDA, I hereby take notice that OANDA may 
be procuring and referring to a consumer credit report respecting me containing personal information, 
including credit information, for the purposes of verifying my identity and other information that I have provided 
in the fxTrade New Client Application Form and during the application process, and I hereby consent thereto.  
 
BY SIGNING BELOW I ACKNOWLEDGE RECEIPT OF A COPY OF THIS ACKNOWLEDGEMENT AND 
CONSENT AND THAT I HAVE READ AND UNDERSTAND IT AND THAT I AM WILLING AND ABLE, 
FINANCIALLY AND OTHERWISE, TO ASSUME THE RISKS OF TRADING. 
 
NOTE: For Entity accounts, each Authorized Representative listed in the Entity Certification must sign a 
Customer Acknowledgement and Consent form. 
 
 
Customer Name (Name of individual and name of Entity if applicable): _______________________________ 
 
_______________________________________________________________________________________ 
 
Date: _________________________________________ 
 
Signature: _____________________________________ 
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Attestation et autorisation du client 
 
IMPORTANT – VEUILLEZ LIRE ATTENTIVEMENT 
 
A. Comptes pour exécution d’ordres seulement 
 
Le Client atteste et convient que, au moment d’accepter un ordre du Client, ni OANDA (Canada) Corporation 
ULC (« OANDA »), ni aucun de ses employés : (i) ne donnera de conseil ou fera des recommandations au 
Client sur l’achat ou la vente d’aucun contrat de change, de contrat différentiel ou de titre (ensemble les 
« Contrats ») ; (ii) ne statuera sur les besoins et les objectifs généraux du Client ou (iii) ne statuera sur le 
caractère adéquat de l’achat ou de la vente d’un Contrat. Le Client convient être seul responsable des 
décisions prises par le Client concernant les placements ou les transactions ainsi que de tous les profits et 
pertes pouvant découler de ces transactions. 
 
En outre, le client reconnaît et accepte que ni OANDA ni aucun de ses employés ne donnera au Client des 
conseils juridiques, fiscaux ou comptables concernant la rentabilité de tout Contrat ou de toute décision s’y 
rapportant, et que ni OANDA ni aucun de ses employés ne tient compte de la situation financière, des 
connaissances et des objectifs concernant le placement, ou la tolérance au risque du Client au moment 
d’accepter les ordres du Client. Le client ne sollicitera pas et ne se fiera pas aux conseils à cet égard 
provenant d’OANDA ni d’aucun de ses employés, et reconnaît qu’OANDA n’aura par conséquent aucune 
responsabilité à cet égard. Avant de prendre une décision concernant les placements ou des transactions sur 
ou pour le(s) compte fxTrade du Client, ou sur toute autre question, le client se fiera aux avis de ses propres 
conseillers financiers et non pas à OANDA ni aucun de ses employés.  
 
B. Vérification du crédit 

 
Dans le but d’ouvrir et d’utiliser un compte fxTrade chez OANDA, le client doit accepter les conditions 
suivantes de vérification du crédit.  
 
En ce qui concerne ma demande d’un compte fxTrade chez OANDA, je reconnais par la présente qu’OANDA 
pourra obtenir et consulter un rapport de crédit sur moi lequel contiendra des renseignements personnels, 
dont certains sur le crédit, aux fins de vérifier mon identité et les autres renseignements que j’aurai fournis sur 
mon formulaire de nouveau client fxTrade et pendant le processus de demande, ce à quoi je consens par la 
présente.  
 
PAR MA SIGNATURE CI-DESSOUS, JE RECONNAIS AVOIR REÇU UN EXEMPLAIRE DE CETTE 
ATTESTATION ET AUTORISATION, QUE J’AI LUE ET COMPRISE, ET ME DÉCLARE APTE, 
FINANCIÈREMENT ET AUTREMENT, À ASSUMER LES RISQUES COMMERCIAUX. 
 
AVIS : pour les comptes détenus par une personne morale, chaque représentant autorisé nommé sur la liste 
d’attestation de l’entité doit signer un formulaire d’attestation et d’autorisation du client.  
 
 
Nom du client (Nom de la personne et nom de l’entité le cas échéant) :  
 
_______________________________________________________________________________________ 
 
Date : _________________________________________ 
 

Signature : _____________________________________ 
 
 
 
 

 


